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Abstract (en)
[origin: ES8609804A1] An electric switch in which a screen is inserted very quickly between two contacts at the moment when they part. The energy
of the arc generated between the contacts inside a volume surrounded by an insulating mobile sheath is used to heat gases released, and the
resulting gas pressure displaces the sheath quickly, so that the arc passing through an opening in the sheath is sheared between the sheath and the
housing. This type of switch is used to advantage in protection apparatus designed to respond to an abnormal increase of the current flowing in a
circuit in which they are series mounted, and in switches where rated current is high.

Abstract (fr)
Interrupteur électrique dans lequel un écran est interposé très rapidement entre deux contacts au moment de leur séparation. L'énergie de l'arc
apparaissant entre les contacts (22, 30) dans un espace (16) entouré par un etui mobile isolent (7), est utilisée pour échauffer des gaz, dont la
pression déplace rapidement cet étui, de façon que l'arc passant par une ouverture (10) de celui-ci soit cisaillé entre l'étui et la boîtier (2, 24, 44). De
tels interrupteurs sont avantageusement utilisés dans les appareils de protection réagissant à une augmentation anormale du courant circulant dans
un circuit où ils sont placés en série, et dans les interrupteurs où le courant nominal est élevé.
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